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                                            Zápisnica 
                      zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

                              konaného dňa 12.01.2016 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Schválenie návrhu plánu práce komisie na I. polrok 2015 

2. Návrh VZN mesta Galanta č... 2016, ktorým sa mení VZN mesta Galanta  č.38/2008  

    o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky  

3. Prerokovanie návrhu Výzvy č.3 pre školstvo 

4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských     

    zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

5. Informatívna správa o opravách a údržbách v roku 2015 

6. Rôzne 

 

 Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov, primátora mesta 

Galanta, prednostu MsÚ, poverenú vedúcu oddelenia spoločenských služieb a všetkým 

zaprial všetko dobré v novom roku. Členov komisie oboznámil s programom zasadnutia, 

ktorý bol jednomyseľne schválený. 

 

1.Schválenie návrh plánu práce komisie na I. polrok 2016 

Návrh plánu práce komisie na I. polrok bol členom komisie zaslaný spolu z pozvánkou. 

Predseda komisie požiadal vedúcu OSS o informovanie členov komisie o programe plánu 

práce na I. polrok 2016.  

Mgr. Lívia Gešková podrobne informovala členov komisie a následne požiadala 

o pozmeňujúce návrhy.   

Komisia školstva berie na vedomie plán práce komisie školstva na I. polrok 2016 a súhlasí 

s tým, aby sa komisia riadila týmto návrhom. 

 

2. Návrh VZN mesta Galanta č...2016, ktorým sa mení VZN mesta Galanta č.38/2008  

o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky. 

Návrh VZN mesta Galanta č...2016, dôvodová správa , pôvodné VZN mesta Galanta 

č.38/2008 boli zaslané členom komisie školstva. 

Predseda komisie požiadal poverenú vedúcu oddelenia spoločenských služieb o informovanie 

o návrhu VZN mesta Galanta. 

Mgr. Lívia Gešková informovala členov o zmenách vykonaných v návrhu VZN mesta 

Galanta, ktorým sa mení VZN mesta Galanta č.38/2008 o určení miesta a času zápisu dieťaťa 

na plnenie povinnej školskej dochádzky. 

Komisia školstva berie na vedomie bez pripomienok Návrh VZN mesta Galanta č...2016, 

ktorým sa mení VZN mesta Galanta č.38/2008o určení miesta a času zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky a odporúča ho mestskému zastupiteľstvu na 

schválenie. 
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3. Prerokovanie  návrhu Výzvy č. 3 pre školstvo 

Materiál k návrhu Výzvy č.3 pre školstvo bol členom komisie zaslaný.  

PaedDr. Peter Černý  na základe komunikácie s poverenou vedúcou OSS upresnil časový 

termín podania žiadostí na poskytnutie dotácií a následne odovzdal slovo poverenej vedúcej 

OSS. 

Mgr. Lívia Gešková prečítala obsah Výzvy č. 3, upozornila na cieľ, formu, výšku, dobu 

trvania a vyhodnotenie projektov.  

Mgr. Marsall Ján - mal otázku, že či aj stredné školy môžu požiadať o dotáciu, nakoľko majú 

žiaka, ktorý reprezentuje mesto Galanta na vysokej úrovni. 

Mgr. Gál Jozef – na pripomienku Mgr. Marsalla reagoval, že nemá výhrady voči žiadostiam 

stredných škôl na území mesta Galanta, ale si myslí, že nakoľko výzvy dáva mesto Galanta, 

mali by sa v prvom rade týkať škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta.  

Mgr. Benkovics, mal pripomienku k pojmom a to ohľadom konečných prijímateľov –

právnické osoby a fyzické osoby-podnikatelia. 
PaedDr. Peter Černý na základe pripomienok Mgr. Benkovicsa , Mgr. Marsalla, Mgr. Gála 

upresnil otázku konečných žiadateľov, že žiadosti môžu podať fyzické osoby – podnikatelia, 

právnické osoby, takže aj súkromné školy a súkromné osoby, ktoré vykonávajú výchovno-

vzdelávaciu činnosť na území mesta Galanta, ale aj tak v konečnom dôsledku o schválení 

žiadosti rozhoduje komisia školstva a v prvom rade sa stredné školy budú snažiť o pomoc od 

VUC. 

Mgr. Lívia Gešková – koneční prijímatelia môžu byť právnické osoby a FO – podnikatelia, 

ktorí vykonávajú výchovno-vzdelávaciu činnosť na území mesta – je to citované zo zákona. 

Predseda komisie školstva vyzval členov, aby sa vyjadrili k termínu 12.2.2016 na podanie 

žiadostí  a či nemajú pozmeňujúci návrh. 

Mgr. László Benkovics – jedná sa o projekty, ktoré sa tradične opakujú a zariadenia už teraz 

vedia, na aké projekty chcú žiadať finančnú pomoc, takže si myslí, že termín podania žiadostí 

je v poriadku s čím súhlasili aj ostatní členovia komisie školstva. 

Komisia školstva jednomyseľne schválila znenie Výzvy č. 3 a ukladá povinnosť OSS po 

podpísaní primátorom zverejniť na webstránke mesta.  

 

4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

Predseda komisie požiadal poverenú vedúcu OSS o informovanie ohľadne žiadostí na  

odstránenie havarijných stavov v školách a školských zariadeniach.  

Mgr. Lívia Gešková – informovala členov, že do dnes neeviduje žiadne žiadosti na 

odstránenie havárií, čo je pozitívna správa. 

Mgr. Marsall Ján – koľko financií bolo schválených na tento účel na rok 2016? 

Mgr. Lívia Gešková – na havárie bolo schválených 30000 €. 

Komisia školstva berie na vedomie uvedené informácie bez pripomienok. 

 

5. Informatívna správa o opravách a údržbách  v roku 2015 

Materiál bol členom komisie zaslaný. 

Mgr. Lívia Gešková informovala prítomných o rozdelení 70000 € na jednotlivé zariadenia, 

posledné vyúčtovanie dala ZUŠ – oprava chodníkov. Poskytnuté financie boli včas zúčtované. 

Predseda komisie školstva navrhoval, či by nebolo lepšie riešenie financie dávať zariadeniam 

na komplexnejšie opravy, aby sa nemuselo plátať.  

Mgr. Lívia Gešková - v zriaďovateľskej pôsobnosti máme 12 zložitých budov a  ak by sa 

financie poskytli ročne iba jednej škole, ťažko by sa vysvetlilo ostatným, že ony prídu na rad 

o 10-11 rokov.  
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Mgr. Gál Jozef – zaujímavé sú rozdiely medzi jednotlivými školami vo výške poskytnutých 

dotácií a hlavne príspevkov škôl z vlastných prímov. Vidí sa mu, že niektoré zariadenia sa 

spoliehajú len na dotácie od mesta. 

PaedDr. Peter Černý – z vlastných príjmov sa snažia riešiť opravy na zveľaďovanie školy a sú 

na to, aby sa využívali predovšetkým na materiálne zabezpečenie školy. 

PaedDr. Peter Černý – požiadal Mgr. Líviu Geškovú, aby tlmočila riaditeľom jednotlivých 

zariadení, aby žiadosti podávali plnohodnotné a kompletné. 

Mgr. Lívia Gešková – nedá sa objektívne porovnať príspevky škôl z vlastných príjmov, 

nakoľko majú rôzny počet tried, rôzne príjmy a z predloženej tabuľky sa nedá vyčítať, že 

okrem príspevkov k dotáciám, čo ešte zabezpečili z týchto príjmov. 

Mgr. Marsall Ján – každé zariadenie má inú prevádzkovú náročnosť – ako aj individuálnu 

potrebu finančných prostriedkov na vykrytie nákladov. 

Komisia školstva berie na vedomie Informatívnu správu o opravách a údržbách  v roku 

2015. 

 

6. Rôzne 

Mgr. Marsall – sa informoval, či má mesto prehľad o nutných údržbách, či existuje 

pasportizácia.  

PaedDr. Peter Černý – sa obrátil s otázkou na primátora mesta, či plánuje s takýmto 

prehľadom opráv  

Primátor mesta – všetko závisí od financií a nemá vedomie, že by mesto plánovalo robiť 

pasportizáciu. 

Predseda komisie školstva – sa opýtal primátora mesta, čo plánuje mesto na rok 2016 

s budovami CVČ a MŠ na Úzkej ulici . 

Primátor mesta – osobne nie je za to, aby sa budovy predávali a chce, aby boli  

zrekonštruované cez projekty z eurofondov. 

Mgr. László Benkovisc – kedy sa plánuje presťahovanie CVČ? 

Primátor mesta – práce na základnej škole ešte prebiehajú a presťahovanie CVČ by chceli 

zrealizovať v blízkej budúcnosti. 

Mgr. Gál Jozef – či by nebolo dobré urobiť prieskum obsadenosti v MŠ v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Galanta. 

Komisia školstva sa uzniesla, aby do najbližšieho zasadnutia OSS zmapovalo obsadenosť 

v MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 

Mgr. Andrej Tábori – má informáciu od rodičov detí, ktoré navštevujú Základnú školu na 

Štefánikovej ulici, že sa tu neorganizujú LVVK, škola v prírode, výlety.   

Komisia školstva sa uzniesla, aby bola táto informácia oddelením spol. služieb do 

najbližšieho zasadnutia preverená. 

 

Na záver predseda komisie poďakoval prítomným za účasť. Ďalšie zasadnutie komisie bolo 

určené na 16.02.2016 o 14.00 hod. 

 

  

 

 

V Galante dňa 15.1.2016                                                              PaedDr. Peter Černý v.r. 

Zapísala: Mgr. Juraj Bottka                                predseda komisie  


